
 آرمان ملی – حسین ردکا: 2 سال پس از اولین حضور 
بانوی کشورمان در رقابت های جهانی موتور سواری، شاهد 
برگزاری اردوی پر هیجان تیم  ملی بانوان کشورمان هستیم. 

   مجوز جهانی 
مرداد ماه دو سال قبل فدراسیون جهانی موتورسواری مجوز 
حضور در مسابقات جهانی ترکیه را برای فهیمه نعمت اللهی 
صادر کرد. 29 مرداد سال 1400 روابط عمومی فدراسیون 
موتورسواری و اتومبیلرانی نوشت: مسابقات جهانی موتور 
کراس بانوان )WMX( پنجم سپتامبر در قره حصار کشور 
ترکیه برگزار می شود و فدراسیون جهانی موتورسواری، 
ضمن موافقت با درخواست فدراسیون ایران، حضور فهیمه 
نعمت اللهی را در این مسابقات تأیید کرد. فهیمه نعمت اللهی 
قهرمان موتور کراس کشور قرار است به عنوان اولین بانوی 
ایرانی در مسابقات قهرمانی جهان شرکت کند. هستی رضایی 
موتورسوار 14 ساله و آینده دار ایران نیز قصد حضور در این 
مسابقات را داشت، اما با توجه به قوانین سنی فدراسیون 
جهانی مبنی بر حضور نفرات 15 سال به بالا در مسابقات 
جهانی بزرگسالان بانوان، حضور رضایی در این مسابقات 

میسر نشد. 
   مسابقات داخلی 

به گزارش روابط عمومی فدراسیون موتورسواری و 
اتومبیلرانی، مرحله نخست مسابقات موتورکراس قهرمانی 
باشگاه ها و دستجات آزاد کشور، صبح روز 2۷ اردیبهشت ماه 
در پیست ملی و بین المللی کراس آزادی تهران برگزارشد. 20 
ورزشکار در این رقابت ها در سه کلاس به رقابت پرداختند. 
مازیار ناظمی رئیس فدراسیون، فرهاد نژاد فصیحی دبیرکل، 
مهران همتیان و فیروزه سیدمهدی نواب روسای فدراسیون 
و مهرداد همتیان رئیس هیات استان تهران در این رقابت ها 

حضور داشتند و شاهد برگزاری این رقابت ها بودند. 
   اردو

نخستین اردوی انتخابی و آماده سازی تیم ملی موتورکراس 
بانوان برای حضور شایسته در رقابت های بین المللی با حضور 
هفت ورزشکار از پنج استان، طی روزهای نهم و دهم مرداد ماه 
در مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار شد. این نخستین دوره 

از اردوهای آماده سازی تیم های ملی در سال جاری بود که در 
قالب کلاس ها و کارگاه های عملی و تئوری برگزار شد. مازیار 
ناظمی رئیس فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی و علیرضا 
فاضلی مدیر مجموعه ورزشی آزادی، ضمن بازدید از اردوی 
تیم ملی بانوان که در محل آکادمی فدراسیون موتورسواری و 
اتومبیلرانی برگزار شد با ورزشکاران و عوامل این اردو دیدار و 
گفت وگو کردند. مازیار ناظمی رئیس فدراسیون در خصوص 
برگزاری اردوی آماده سازی تیم های ملی اظهار داشت: این 
اردوها همچنین برای رشته های ریس دو بخش مردان و زنان 
برگزار خواهد شد. فدراسیون نیاز به جوانگرایی دارد و باید 
با حمایت از نسل جدید از سراسر کشور با کمک هیات های 
استانی بتوانیم حضوری متفاوت تر از گذشته در عرصه های 

بین المللی داشته باشیم. 
   صحبت دختران 

تاریخ تیم ملی  اردوی  اولین  برپایی  با  ایسنا نوشت: 
موتورسواری زنان ایران، پای صحبت دختران موتورسواری 
نشستیم که عاشق هیجان بودند و دست از آرزوهایشان 
نمی کشند. هستی رضایی، موتورسوار 1۶ ساله تیم ملی که در 
سال 2022 قهرمان سال خاورمیانه شد و سال گذشته هم به 
عنوان تنها دختر آسیا و کوچک ترین موتورسوار در مسابقات 
جهانی موتورکراس شرکت کرد، بزرگ ترین مشکل زنان 
موتورسوار را امکانات می داند و می گوید بزرگ ترین مشکل این 
است که کمپانی های موتور مثل شرکت یاماها و هوندا را در 
کشورمان نداریم. مشکل دیگر هم این است که دیده نمی شویم؛ 
نه تنها زنآن که مردان موتورسوار هم دیده نمی شوند و به همین 
دلیل اسپانسر نداریم. بنابراین این رشته بدون اسپانسر می ماند 
و امکاناتمان خیلی کم است. حدیث خاقان زاده، ملی پوش 21 
ساله تیم ملی هم در این مورد می گوید آنقدر مشکلات زیاد 
است که نمی دانیم از چه بگوییم. این رشته خیلی مظلوم است 
از قیمت و امکانات گرفته تا قیمت های موتور که روز به روز 
گران می شود. موتورم را ۳1 فروردین 1401 قسطی خریدم و 
این ماه قسطش تمام شد. اگر قطعه ای خراب شود، گیر نمی آید 
و باید از خارج سفارش بدهیم. پریسا حسنی دوست دیگر 
ملی پوش 1۸ ساله موتورکراس زنان می گوید در ایران اصلا 

برای موتورکراس امکانات نیست. استعدادهای زیادی داریم 
که حتی شناخته هم نشده اند. بیشترشان به خاطر هزینه مالی 
بوده و کسانی هم که شناخته شده اند به دلیل کمبود امکانات به 
جایی نرسیدند. در سطح جهانی حرفی برای گفتن نداریم و همه 
این مسائل به دلیل نبود امکانات، پیست خشک و نبود مربی 
کار بلد و دیگر مسائل است. هستی رضایی که موتورسواری 
را رشته ای هیجان انگیز می داند، می گوید تا به حال داخل 
شهر موتورسواری نکرده ام اما دوست دارم وی امیدوار است 
شرایطی فراهم شود که با مدرک معتبر بتواند موتورسواری 
خارج پیست را هم تجربه کند. خاقان زاده از موتورسواری در 
خیابان می ترسد و می گوید از تصادف می ترسم. خودم به جهنم، 
موتور می ترکد. اگر پایم بشکند گچ می گیرم و درست می شود، 
اما موتور را که نمی توانم گچ بگیرم. هرچند موتورسواری زنان 
نسبت به قبل بیشتر شناخته شده، اما گاهی پیش می آید که 
برخی این رشته را مناسب زنان نمی دانند. خاقان زاده که دل 
پری در این زمینه دارد، می گوید بارها شنیده ام که می گویند 
این چه رشته ای است. دختر باید اینجوری باشد. فلان مدل 
حرف بزند اما جواب داده ام دختر باید هر کاری که در توانش 
است، انجام بدهد. هستی رضایی اما بیشتر تشویق شده و 
کمتر شاهد نگاه های حاکی از این سوال بوده که دختر را چه به 
موتور؟ او می گوید چون از بچگی شروع کردم، من را به چشم 
بچه می دیدند و تشویقم می کردند. الان هم بد نگاه نمی کنند و 
خیلی با این موضوع مواجه نشده ام. موتورسواری زنان جدی 
گرفته نمی شود. این را حسنی دوست می گوید که هر بار باید 
از قزوین به تهران بیاید تا چند جلسه در هفته تمرین کند. 
پیست قزوین تعطیل شده و گویا اراده ای برای بازگشایی آن 
وجود ندارد. فیروزه سیدمهدی، نایب رئیس زنان فدراسیون 
موتورسواری می گوید تعداد موتورسواران در سطح استان ها زیاد 
است، اما به خاطر هزینه ها خیلی ریزش داریم. تعدادی به خاطر 
نبود امکانات از این رشته خداحافظی کردند. فدراسیون قبلا 
مجوزهایی برای واردات موتور داشت که به ورزشکاران می داد 
اما اکنون این مجوزها از فدراسیون گرفته شده و تقریبا دستمان 
بسته است. مجبوریم هزینه را با کمک افراد خیری که در این 

رشته هستند، پرداخت کنیم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
ایسنا: یدا... اکبری هافبک سابق استقلال درباره اینکه 
آیا استقلال با نکونام موفق می شود یا خیر؟ ادامه داد: نکونام 
مربی جوان و با تجربه ای است. سال ها حضور در فوتبال اروپا 
به او تجربه گرانبهایی داده و اعتقاد دارم می تواند موفق باشد 
اما باید تا آخرین بازی پایان فصل هوشیار بوده و مراقب 
حاشیه و حاشیه سازان باشد. خیلی ها نمی خواهند استقلال 
با نکونام موفق باشد بنابراین کار برای او سخت است. البته 
مدیریت هم باید از سرمربی تیمش حمایت کند. »به تیم 
استقلال امیدوار هستید؟« اکبری در پاسخ به این سوال 
بیان کرد: به هر حال استقلال همیشه تیم بزرگی بوده که 
هوادار دارد و همین باعث شده انتظارات از این تیم بالا برود. 
امیدوارم استقلال بتواند با ارائه بازی های خوب، دل هواداران 
را شاد کند. اکبری درباره روند نقل و انتقالات استقلال ادامه 
داد: استقلال تیم بزرگی است و باید بازیکنان بزرگ بگیرد، 
اما مثل اینکه قرار است با خرید بازیکنان امید هزینه ها را کم 
کنند که در چنین حالتی با حضور بازیکنان جوان، حضور 
در لیگ ریسک بزرگی است. به هر حال امیدوارم استقلال 
با همین نفرات بتواند بهترین نتایج را کسب و هواداران را 

راضی کند. 

بیــن المــلل 
  به گزارش تایمز، فصل جدید رقابت های لیگ فرانسه 
از هفته بعد شروع می شود و پاری سن ژرمن 21 مرداد باید 
در خانه به دیدار لورین برود. به احتمال زیاد کیلیان ام باپه 
در این دیدار روی نیمکت خواهد بود چون هنوز وضعیتش 
برای شروع فصل جدید رقابت ها مشخص نشده است. رئال 
مادرید بیش ترین علاقه را به ام باپه نشان داده است. پیش از 
این حتی برخی رسانه ها گمانه زنی کرده بودند که کیلیان 
ام باپه با مادریدی ها به توافق رسیده است. با این حال 
فلورنتینو پرس، سیاست فشار حداکثری بر مالکان قطری 
»پی اس جی« را در پیش گرفته اند تا آنها را مجبور کنند 
که در نهایت به همان رقمی که مادریدی ها می خواهند 
راضی به فروش بازیکن شوند. این مهاجم دوست دارد تا 
سال 2024 )انتهای قراردادش با پاری سن ژرمن( در پارس 
بماند تا بتواند به صورت رایگان راهی تیم بعدی اش شود. 
ناصر الخلیفی، رئیس پاری سن ژرمن این موضوع را بر 
نمی تابد؛ بن بستی که باعث شد مهاجم گلزن و آقای گل 
فصل قبل لیگ فرانسه همراه تیم در سفر به ژاپن و کره 
جنوبی حضور نداشته باشد. باشگاه پاری سن ژرمن برای 
آخرین مرتبه تلاش کرده کیلیان ام باپه را راضی کند تا 
قراردادش را تمدید کند، اما این بازیکن باز هم به درخواست 
باشگاهش پاسخ منفی داده است. همچنین فابریتزیو رومانو 
)خبرنگار مشهور ایتالیایی( در خبری اعلام کرد که باشگاه 
پاریسی با بنفیکا بر سر انتقال »گونچالو راموس« به توافق 
رسیدند. پاریس قرار است ۸0 میلیون یورو برای این بازیکن 
بپردازد. به گفته رسانه ها او قرار است جانشین ام باپه در خط 
حمله شود. دمبله نیز یکی دیگر از گزینه های پاریس است. 
گزارش ها حاکی از آن است که این بازیکن فرانسوی با وجود 
اینکه می تواند در یک سال حدود ۷00 میلیون یورو درآمد 
داشته باشد، پیوستن به الهلال عربستان را رد کرده است. 
باشگاه عربستانی حاضر بود برای جذب ام باپه رکورد جهان 
را بشکند. چلسی و بارسلونا نیز اخیراً تمایلشان را به جذب 
کیلیان ام باپه نشان دادند. ام باپه در سال 201۸ پس از یک 
سال حضور قرضی در پاری سن ژرمن با مبلغ 1۸0 میلیون 
یورو از موناکو به پاری سن ژرمن رفت. او در 2۶0 بازی 212 
گل به ثمر رساند و 9۸ پاس گل داد. او همچنین با پاری سن 
ژرمن پنج بار قهرمان فرانسه و سه بار قهرمان جام حذفی 
شد. او در سال 201۸ با فرانسه قهرمان جام جهانی و در سال 
2022 نایب قهرمان شد. ام باپه در فینال جام جهانی 2022 

هت تریک کرد. 

رکورد والیبال نوجوانان ایران  
از نگاه فدراسیون جهانی والیبال

ایسنا: تیم  ملی والیبال نوجوانان ایران بدون 
حتی یک ست باخته با چهار پیروزی متوالی 
راهی مرحله پلی آف مسابقات قهرمانی نوجوانان 
جهان 202۳ شد. تیم ملی والیبال ایران در دور 
گروهی مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان 202۳ 
موفق شد در چهار بازی گروهی خود به پیروزی 
برسد و به عنوان تیم نخست گروه خود، به دور 
بعدی این رقابت ها صعود کند. والیبال ایران با 
چهار برد متوالی و کسب 12 امتیاز به عنوان تیم 
صدرنشین جدول گروه خود، راهی مرحله بعدی 
این مسابقات شد. فدراسیون جهانی والیبال در 
گزارشی به این رقابت ها پرداخت و نوشت: تیم 
بی عیب و نقص ایران در صدر جدول گروه خود 
قرار گرفت. والیبال ایران در بازی آخر خود به برد 
رسید تا یک پیروزی متوالی دیگر را به مجموعه 
بردهای خود اضافه کند و با رکوردی بی عیب و 
نقص، بدون حتی یک ست باخته در صدر جدول 
رده بندی گروه C قرار بگیرد. والیبال ایران با 
نتیجه -۳ 0 )-25 1۳، -25 22، -25 1۶( 
مقابل کلمبیا پیروز شد تا در آخرین بازی مرحله 
گروهی به برد دست یابد. ایران در بیشتر مدت 
بازی مقابل کلمبیا به وضوح در زمین تسلط 
داشت و در تمام امتیازات از حریف پیشی گرفت. 

خارج ازمستطیل سبز

فقط بی کیفیت ها 
به لیگ عربستان می روند!

صندوق سرمایه گذاری عمومی عربستان 
سعودی چهار تیم برتر این کشور یعنی الاتحاد، 
النصر، الهلال و الاهلی را در اختیار گرفت و 
این تیم ها توانستند به راحتی بازیکنان مورد 
نظرشان را بخرند. ثروت 14 باشگاه برتر دیگر 
نیز نظر ستاره های اروپا را به خود جلب کرده 
است. وقتی از رونالدو پرسیده شد که چرا مانند 
لیونل مسی رقیب سابقش به لیگ ایالات متحده 
نرفت؟ گفت: لیگ عربستان بهتر از MLS است. 
من راه را برای لیگ عربستان باز کردم و اکنون 
همه بازیکنان به اینجا می آیند. با این حال 
دوایت یورک مهاجم سابق یونایتد اصرار دارد 
که بازیکنانی که به لیگ حرفه ای عربستان 
می روند دیگر کیفیت لازم برای پیشرفت در 
اروپا را ندارند. یورک که در عرض 4 سال در 9۶ 
بازی 4۸ گل برای یونایتد به ثمر رساند گفت: 
بازیکنانی که به لیگ عربستان پیوسته اند، مانند 
کریستیانو رونالدو، انگولو کانته و کریم بنزما همه 
آنها دوران اوجشان را در اروپا سپری کردند. آنها 
به لیگ عربستان رفته اند چون دیگر در سطح 

بالایی نیستند. 

خبـــــر

کمبود مهاجم در پرسپولیس 

مهم ترین کار باشگاه پرسپولیس در فصل نقل و انتقالات 
حفظ تمام مهره های تاثیرگذار سال قبل بود و عملًا هیچکدام 
از این بازیکنان از تیم جدا نشدند. باشگاه در جذب نفرات مورد 
نیاز گل محمدی نیز توانست در خطوط دفاع، هافبک و مهاجم 
بازیکن بگیرد و نسبتاً عملکرد خوبی داشت. با این شرایط 
پرسپولیس با همین نفرات هم این توانایی را دارد تا در کورس 
قهرمانی مسابقات قرار گیرد. اما باید توجه داشت که باید در 
رقابت های لیگ برتر، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا شرکت 
کند و امسال اگر بخواهد قهرمانی را تکرار کند کار سخت تری از 
سال قبل را پیش رو خواهد داشت. با توجه به اینکه پرسپولیس 
نسبت به سال قبل کمترین تغییر را در ترکیب خودش داشته، 
می تواند در بازی های ابتدایی با ترکیب ایده آل خودش به 
مصاف  رقبایش برود و نتیجه لازم را بگیرد. بالطبع شروع لیگ با 
نتایج خوب کمک می کند با روحیه تر و روان تر در ادامه رقابت ها 
بازی کند. خط حمله پرسپولیس سال قبل با حضور عیسی 
آل کثیر بسیار زهردار بود و باید حفظش می کردند، چون او 
توانایی فنی خودش را در بازی های مهم و حساس نشان داده 
بود. هم اکنون تنها کمبود پرسپولیس در خطوط مختلف 
عدم حضور یک فوروارد امتحان پس داده و طراز بالاست. 
پرسپولیس در روزهای آماده سازی بازیکنانش بازی های 
تدارکاتی مناسبی را تدارک دیده بود و بازیکنان جدید هم 
با تفکرات گل محمدی آشنا شدند و هماهنگی لازم را برقرار 
کرده اند. تعویق چند روزه مسابقات لیگ برتر به نفع پرسپولیس 
هم بود، چون تمرینات را یک هفته دیرتر از سایر تیم ها آغاز 
کرد و همچنین نفرات تازه وارد با تیم بیشتر هماهنگ تر 
خواهند شد. باشگاه برای آمادگی بیشتر به منظور شرکت در 
لیگ قهرمانان آسیا باید تدارک بهتری ببیند و بتواند اردوهای 
آماده سازی ایده آلی برای بازیکنان در نظر بگیرد. شرایط کنونی 
پرسپولیس در حد حضور در رقابت های بین المللی نیست و 
باید با قدرت مضاعف و دوچندان مقابل حریفان آسیایی قرار 
گیرد. باید مدیریت باشگاه تمامی شرایط را به بهترین شکل 
برای بازیکنان مهیا کند تا عملکرد باکیفیت تری داشته باشند. 

مهدی واعظی گلر سال های دور پرسپولیس 
درخصوص وضعیت این تیم قبل از شروع 

رقابت های لیگ برتر صحبت کرد. 
 وضعیت پرسپولیس در آستانه شروع 

لیگ برتر را چگونه ارزیابی می کنید؟
 عملکرد پرسپولیس در پنجره نقل و انتقالات 
کنونی تا اینجا بیشتر معطوف به حفظ نفرات 
اصلی و کلیدی تیم بود و از جنبه تقویت و جذب 
بازیکن جدید به نظرم خیلی خوب و شایسته 
عمل نکردند. پرسپولیس توانست در خط عقب 
خودش نیروهای اصلی را حفظ کرده و حتی با 
جذب مهره ای مثل کنعانی زادگان تقویت هم 
شد ولی خب مشکلات تیم بیشتر در بخش 
جلو است که نه نفرات ذخیره مناسبی وجود 
دارند و نه بعضاً حتی برای ترکیب اصلی خود 
بی نیاز هستند. پرسپولیس سه مهاجم نوک 
از دست داده و فقط شهاب زاهدی را خریده 
است و این یعنی به دو مهاجم دیگر نیاز دارد یا 
حداقل اینکه یک مهاجم ششدانگ و با کیفیت 
باید جذب کند. در ابتدای فصل نقل و انتقالات 
بازیکنان خوبی در خط حمله در بازار وجود 
داشتند که پرسپولیس در جذب آنها تعلل کرد 
و الان در حال حاضر بازیکنان داخلی که قابل 
جذب شدن هستند در حد نیمکت پرسپولیس 
برای بازی های داخلی شاید بتوانند کار راه انداز 
باشند ولی در سطح لیگ قهرمانان آسیا نیستند 
و از همین رو پرسپولیس باید برای جذب مهاجم 
درجه یک خارجی اقدام کند و این خرید باید 
یک خرید با کیفیت باشد نه بازیکنی که صرفاً 
بیاید نیمکت تیم را پر کند، چراکه با توجه به 
محدودیت های موجود هزینه جذب بازیکن 

خارجی بیشتر هم شده است. 
   در مورد گلر ذخیره این تیم چه نظری 

دارید؟
بعد از جدایی احمد گوهری یک خلأ در تیم 
پرسپولیس شکل گرفته است و تیم نیاز به یک 
گلر ذخیره دارد و بهتر بود این سرمایه گذاری 
روی یک گلر جوان و زیر 2۳ سال انجام می شد 
ولی گلری با این خصوصیات که کیفیت بالایی 
داشته باشد قطعا در تیم خودش فیکس بازی 
می کند و حاضر نیست نیمکت نشین بیرانوند 
شود و اینکه بخواهیم سهمیه خارجی را هم خرج 
گلر ذخیره کنیم به نظرم کار درستی نیست 
و اگر قرار است گلر خارجی جذب شود باید با 
کیفیت باشد و بتواند با بیرانوند رقابت کند و او را 
به چالش بکشد و فردای روزی اگر بیرانوند نبود 

بتواند جانشین مناسبی برایش باشد. 

 محمود کلهر 
 کارشناس فوتبال 

واعظی:
پرسپولیس نیاز

 به یک گلر 
ذخیره دارد

حامد پاکدل نیم فصل اول 
سال گذشته را در پرسپولیس 
و نیم فصل دوم را در تراکتور 
سپری کرد؛ حالا او با تجربه 
ناشی از حضور در دو تیم 
مطـرح و بزرگ فوتبـال 
می تواند مهره ای تاثیرگذار 

در پیکان باشد. 

تمرین دیروز رئال مادرید در 
والدبباس یک مهمان ویژه 
داشت. فلورنتینو پرز، رئیس 
بزرگ، نمی خواست تمرین 
دیروز تیمش را از دست بدهد 
و به فاصله کمتر از یک هفته 
تا شروع رسمی لالیگا، به 

بازیکنانش روحیه داد. 

تیم های کادیز و لچه برگزار کننده 
فینال تورنمنت پیش فصل رامون 
کارانسا بودند؛ تورنمنتی که به 
خاطر جام قهرمانی بزرگ و 
غیرعادی اش مشهور است و از 
سال 1955 به افتخار شهردار 
سابق کادیز )رامون کارانسا( 

برگزار می شود. 

ت
شــ

س نو
عک

        جام غیرعادی   مهره مهمان ویژه

برگزاری اردوی پرهیجان تیـم ملی برگزاری اردوی پرهیجان تیـم ملی 

دختــران مظلوم موتورســوار! دختــران مظلوم موتورســوار! 

درخشان:هوادارانپرسپولیسفقطباقهرمانیآسیاراضیمیشوند

مورینیو:هرگزبعدازشکستگریهنمیکنم

حمید درخشان در مورد لیگ برتر بیست 
و سوم که از چهارشنبه آغاز می شود، اظهار 
داشت: چیز زیادی در این لیگ تغییر نکرده 
است، فقط یکسری بازیکن بین تیم ها جابه جا 
شده اند و نمی  توان انتظار تغییرات زیادی در 
لیگ داشت. یکسری بازیکن خارجی جدید 
هم خریداری شده اند که باید ببینیم چه 
کیفیتی دارند و چقدر می توانند به باشگاه شان 
با فوتبال ما کمک کنند. سایر بازیکنان را فصل 
گذشته دیده ایم و کیفیت و شرایط بازی شان 
را می دانیم. سرمربی اسبق پرسپولیس در 

مورد مدعیان قهرمانی در این فصل به فارس 
گفت: همان چهار تیم بالای جدول را می توان 
مدعیان سنتی قهرمانی دانست. پرسپولیس، 
استقلال، سپاهان و تراکتور؛ تیم های دیگر 
بعید است بتوانند به آنها نزدیک شوند. حتی 
گل گهر سیرجآنکه یک مربی یونانی آورده 
نمی تواند با این تیم ها رقابت کند چون 
مربیان خارجی برای شناخت لیگ ما نیاز 
به زمان دارند. در گذشته هم در استقلال و 
پرسپولیس مربیان خارجی آمدند، اما سال اول 
نتوانستند عملکرد خوبی داشته باشند. پس 

در سال اول نمی توان از مربی خارجی انتظار 
عملکرد فوق العاده داشت. درخشان در مورد 
وضعیت پرسپولیس در فصل آینده عنوان کرد: 
پرسپولیس وضعیتش خوب است تنها مشکل 
این تیم نداشتن مهاجم نوک است که باید در 
این بخش خود را تقویت کند. البته پرسپولیس 
در لیگ برتر به خاطر نداشتن مهاجم اذیت 
نمی شود ولی در مصاف با تیم های آسیایی 
قطعاً شرایط برای پرسپولیس سخت خواهد 
شد. وی افزود: اگرچه هنوز قرعه کشی لیگ 
نیست  و مشخص  نشده  انجام  قهرمانان 

پرسپولیس با چه تیم هایی هم گروه می شود، 
اما شما ببینید تیم های عربی چه بازیکنان و 
مهاجمانی و با چه با کیفیت  هایی خریداری 
کرده اند. سرمربی اسبق پرسپولیس ادامه داد: 
پرسپولیس این فصل هم شانس اول قهرمانی 
در لیگ برتر است اما واقعیت آن است که 
قهرمانی لیگ برتر هواداران این تیم را راضی 
نمی کند. پرسپولیس باید به فکر قهرمانی در 
آسیا باشد. پرسپولیس ۶ جام قهرمانی در این 
سال ها به دست آورده و هوادارانش از حالا 

قهرمانی آسیا را می خواهند. 

ژوزه مورینیو گفت که بعد از شکست تیمش در فینال لیگ 
اروپا هرگز گریه نکرده، چراکه به فکر شادی دیگران بوده و سعی 

کرده نقش پدر را برای بازیکنان تیمش ایفا کنم. 
   رد پیشنهاد الهلال و الاهلی

به گزارش فوتبال ایتالیا، ژوزه مورینیو مورد توجه تیم های 
عربستانی و البته تیم ملی فوتبال این کشور قرار داشت، اما به 
قراردادش با رم وفادار ماند و حاضر نشد این تیم را ترک کند. 
سرمربی رم گفت که در تابستان امسال دو پیشنهاد کاری از 
عربستان را رد کرده است. مورینیو گفت: در تابستان دو پیشنهاد 
از عربستان دریافت کردم؛ از الهلال و الاهلی. به این دو پیشنهاد 
فکر کردم و خیلی زود گفتم که آنها را قبول نمی کنم. در خانه 
هم همین را گفتم. احساس کردم به خاطر حرفی که به بازیکنان 
و هواداران رم زدم نمی توانم این تیم را در تابستان ترک کنم 
اما اگر از من بپرسید که آیا این پیشنهادها را فقط به این دلیل 

نپذیرفتم، پاسخ می دهم: نه، نه فقط به این دلیل. 
   باشگاه بزرگ 

آقای خاص در بخش دیگری از صحبت هایش افزود: من با 

رم قرارداد امضا کردم چون وقتی فریدکین )رئیس باشگاه رم( 
را ملاقات کردم، واقعا از نحوه صحبت کردن آنها خوشم آمد. 
حرف آنها مرا عمیقاً تحت تأثیر قرار داد. آنها به من گفتند: ما 
فکر می کنیم که شما فرد مناسبی هستید که به ما کمک کنید 
تا رم را به یک باشگاه بزرگ تر تبدیل کنیم. من از چشم انداز یک 
پروژه متفاوت، یک قرارداد سه ساله و رشد تدریجی، چیزی که 
قبلا هرگز به آن فکر نکرده بودم، خوشم آمد. وقتی با رم قرارداد 
امضا کردم، دقیقاً می دانستم که وارد چه تیمی می شوم. بدیهی 
است که بازگشت به ایتالیا برای من به معنای رفتن به جایی 

ناشناخته تلقی نمی شد.
 ایتالیا کشوری است که در سطح فرهنگی، تاریخی و ورزشی 
به خوبی آن را می شناسم. می دانستم که از نظر اجتماعی، رم 
یک باشگاه کاملا فوق العاده است. به هیچ وجه از انتخاب رم 
پشیمان نیستم. امروز من با بازیکنانم رابطه ای دارم که ایجاد 
آن در یک باشگاه درجه یک آسان نیست. مهم ترین چیز برای 
من شادی است. در هفته های اخیر دیده ام که مربیان به خاطر 
نقل وانتقالات باشگاه شان دیوانه شده اند. از یک نفر شنیدم که 

یک مربی به علت نارضایتی از نقل وانتقالات تهدید به ترک 
تیم خود کرد. 
   تهدید؟

سرمربی رم در بخش دیگری از صحبت هایش گفت: 
همه چیز خوب نیست، اما من از لحظات سخت در اینجا 
نیز لذت می برم. من یک ساعت عصبانی می شوم و بلافاصله 
بعد از آن دوباره به خودم می آیم و مثبت اندیشی می کنم. 
من افسرده نمی شوم، مردم را تهدید نمی کنم، نمی گویم به 
من وعده آسمان و زمین داده اند و آسمان و کوه را نمی بینم. 
یکی از چیزهایی که نمی توانم تغییر دهم ذاتم است، من اهل 

حرف های مزخرف نیستم. 
   آزادی 

او درباره جنجال های زیاد با داوران نیز افزود: احساس 
می کنم در ایتالیا مورد حمله قرار می گیرم، آزادی من به 
عنوان یک مرد و آزادی من به عنوان یک مربی را نقض کردند. 
اینجا دیگر احساس راحتی نمی کنم. بابی رابسون اغلب به من 
می گفت که در لحظه غم باید به شادی نفر و تیم برنده فکر کرد. 


